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YHDISTYKSEN HALLITUKSEN KOKOUS #7/2024  
 

Paikka ja aika: kokous Teamsissa 9.12.2024 klo 14.03-14.44 
Läsnä: Heikki Tuominen (pj), Tomi Laitinen, Simona Malaspina, Jyri Lehto, Jukka Husari, Noora Rajala, Janne Salonen 

ja Jarkko Iivarinen (siht).  
 
1. Kokouksen avaus 

- Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 14.03. 
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
- Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

 
3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

- Hyväksyttiin edellisen kokouksen (7.10.2024) pöytäkirja.  

 
4. Yhdistyksen asiat 

- Tilintarkastaja vaihtuu 1.1.2025 lähtien. Sopimus Rantalaisen kanssa on irtisanottu ja Faktuconin kanssa 
allekirjoitettu 25.10.2024 rahastonhoitaja Simonan toimesta. 

o Rantalaiselle toimitettu jo vuoden 2024 kuitit sun muut tositteet 
o Rantalainen toimittaa omalta osaltaan tarvittavan materiaalin Faktuconille 

- Käytiin keskustelua, tulisiko yhdistyksen nettisivuille lisätä yhdistyksen tili- ja laskutustiedot. Jarkko lisää 
yhdistyksen laskutustiedot nettisivuille uudelle välilehdelle.  

- Tuiketiedote #2/2024 julkaistaan joulukuussa. Keskusteltiin lyhyesti sisällöstä. Nooralta ja PJ:lta tulee 
kirjoitukset. 

- EANM-delegaatti Hanna Mussalo eläköityy 2025 alkupuolella, mutta hoitaa delegaatin tehtävän 
kautensa 2026 loppuun. Seuraavalle kaudelle 2027 alkaen tarvitaan uusi delegaatti. Hänen 
varadelegaattinsa on Kirsi Timonen. 

o Tehtävässä ei ole ammattiryhmävaatimusta. [Selvitettiin kokouksen jälkeen.] 
- Jukka Kemppainen on ilmoittanut halukkuutensa jatkaa UEMS/EBNM ja SSCPNM edustajana 
 

5. Jäsenasiat 
- Jäsenhakemuksia on saapunut 3 kpl, suosittelijat ovat jäseniä. Hyväksyttiin jäseneksi: 

o lbh Rajasalo Tiina (Joensuu), suosittelijat Kyllikki Hänninen ja Tarja Ollikainen 
o rh Turunen Maria (Joensuu), suosittelijat Kyllikki Hänninen ja Tarja Ollikainen 
o eval Uutela Vesa (Kuopio), suosittelijat Satu Pukkila ja Hanna Mussalo 

- Eroanomuksia on saapunut 1 kpl, myönnettiin: 
o Manninen Anna-Leena, eläköityy, kiittää jäsenistöä hyvästä ja mielenkiintoisesta yhteistyöstä 

yhdistyksessä ja toivoo parhainta jatkoa nykyisille ja tuleville tekijöille 

 
6. Matka-apurahat 

- matka-apurahahakemuksia on saapunut 1 kpl. Hakija on jäsen ja maksanut LRY:n jäsenmaksun. 
Hyväksyttiin: 

o Orjasniemi Tanja, EANM 2024, hoitaja-apuraha 350€  
- saapuneet matkakertomukset (8 kpl): 

o Gröhn Heidi, Hakulinen Mikko, Kaunisto Johanna ja Keinänen Anniina, EANM 2024 
o Helin Semi, WTTC19 (Heidelberg 8/2024) 
o Keller Thomas ja Salo Simo, NOMRad (6/2024) 
o Koivula Teija, EANM 2024 
o Kääriä Laura, EANM 2024 
o Noponen Tommi, EANM 2024 
o Pitkänen Janne, EANM 2024 
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o Pohjolainen Matti ja Heikkinen Jari, EANM 2024 
- Tuiketiedotteeseen menevistä raporteista korjataan jatkossa selkeät kirjoitusvirheet, mutta ei tehdä 

suurempia muutoksia lauserakenteisiin. Raportti taitetaan ja kuvasisältö sommitellaan Tuiketiedotteen 
tilarajoitteiden mukaisesti. 
 

7. Sidosryhmätoiminta 
- Käydään fyysikko-, kemisti-, lääkäri- ja hoitajakerhon tilanne läpi 

o lääkärikerhon webinaari todettiin hyväksi ja niiden järjestämistä jatketaan 
o Hoitajakerholla oli marraskuussa 1. webinaari, jolloin linjoille saatiin n. 100 kuulijaa. Webinaareja 

jatketaan. 
o kemistikerholla oli marraskuussa webinaari, jossa Fimean edustaja piti esityksen 
o Webinaareja pidetään hyvänä toimintana. Yhdistyksen kannattaa jatkaa niiden järjestämistä, sillä 

jäsenet voivat päästä linjoille helpohkosti. 
- STUK pyysi LRY:tä jakamaan EMA:n (European Medicines Agency) 5-sivuisen konseptipaperin 

onkologiassa käytettävistä terapeuttisista radiolääkkeistä: ”Concept paper Clinical evaluation of 
therapeutic radiopharmaceuticals in Oncology”. Jaettiin 28.10.2024 LRY:n jäsenille tiedote luonnoksesta 
sekä linkki kyselyyn kommentointia varten. Kysely on auki 31.1.2025 asti. 
 

8. Koulutustapahtumat 
- Onko Isotooppipäivät 2025 Jyväskylästä tiedotettavaa? 

o tila vaihtui, uusi on Messu- ja tapahtumakeskus Paviljonki, Lutakonaukio 12, Jyväskylä 
o nettisivut julkaistu https://jyvaskyla25.fsnm.org/  
o Tuiketiedotteeseen #2/2024 lisätään mainos 

- Teranostiikkapäivä oli 14.11., miten meni? 
o Nooralta tulossa raportti Tuiketiedotteeseen. Jyriltä kuvia. 
o Paikalla ollut 49 osallistujaa, mikä on enemmän kuin sinne odotettiin. 
o Paikalle päässeiltä on tullut positiivista palautetta. 
o Curium haluaa järjestää uudenkin teranostiikkapäivän. Seuraavaksi vuonna 2026. 

▪ tapahtuman mainostuksessa on hyvä olla tarkkana, että käy selväksi niiden olevan LRY:n 
Teranostiikkapäivä eikä Curiumin Teranostiikkapäivä 

- Radiofarmasiapäivä on to 13.11.2025. Mainos Tuiketiedotteeseen ja nettisivuille. 
 
9. Muut asiat 

- Tutkimusapurahojen haku on tarkoituksena avata vuonna 2025. 
o Tarkastellaan tilinpäätöstä ja sen perusteella päätetään myönnettävä tutkimusapuraha.  
o Päätetään apurahasta tarvittaessa sähköpostikokouksessa, josta pöytäkirja tavanomaiseen 

tapaan. 
o Alkuvuonna pyritään avaamaan tutkimusapuraha, josta tiedotetaan. 
o Myönnettävä summa esim. 5000 € 

 
10. Seuraava kokous 

- Vielä joulukuun aikana sähköpostikokous tilinpäätöksen hyväksymisestä. Simona jakaa materiaalin 
hallitukselle. Pöytäkirja Jarkolta. 

- #1/2025: Kokous 3.2.2025 Teamsissa klo 14 

 
11. Kokouksen päättäminen 

- Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 14.44. 

 

 

 

https://jyvaskyla25.fsnm.org/
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Allekirjoitukset 

 

Tampereella, 3.2.2025 Kajaanissa, 3.2.2025 

 

___________________________________ ___________________________________ 

Heikki Tuominen Jarkko Iivarinen 

puheenjohtaja sihteeri 


